
Protokół Nr 15/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 24 marca 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1100

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Uchwały Zarządu
5. Omówienie najbliższej VI Sesji
6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
7. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu
Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– p.  Katarzyna  Frankiewicz  –  dot.  naprawy tablicy informacyjnej  przy skrzyżowaniu  ulic 

Godebskiego/Bystronia – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– p.  Anna  P.  -  dot.  naprawy  części  ul.  Glinik  –  Komisja  Budownictwa  i  Infrastruktury 

Komunalnej   
– p. Teresa Ziętara – dot. modernizacji placu zabaw w os. wadów – Komisja Budownictwa

i Infrastruktury Komunalnej   
– ITP/74-O/07872/2015 MPWiK – dot.  dostępu do wody dla  mieszkańców ul.  Grzegorza

z Sanoka – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– p.  Grzegorz  L.  –  dot.  naprawy  ul.  G.  Morcinka  po  budowie  kanalizacji  –  Komisja 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– p.  Ryszard  B.  -  dot.  zjazdu  na  działkę  przy  ul.  Lubockiej  –  Komisja  Budownictwa

i Infrastruktury Komunalnej   
– mail  p.  Aleksandry  Woźniczki  w  sprawie  załatania  dziur  w jezdni  między bl.  10  a  30

w os. Na Wzgórzach – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  
– mail  p.  Aleksandry  Woźniczki  w  sprawie  ustawienia  tablic  informacyjnych

w os. Na Wzgórzach – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– ST.OIII.514-70/15  Straż  Miejska  –  odp.  na  pismo  w  sprawie  tablicy  reklamowej

na ul. Lubockiej – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
– ML-02.7123.6.2015.BS  Wydział  Mieszkalnictwa  –  przedłużenia  umowy  najmu  lokalu

w os. Na Stoku – Komisja Spraw Mieszkaniowych 
– ML-02.7123.50.2015.BS Wydział Mieszkalnictwa – przedłużenia umowy najmu lokalu przy 

ul. Kantorowickiej – Komisja Spraw Mieszkaniowych 
– Dz.6110.4.241.2015  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot.  poprawy 

bezpieczeństwa na  terenie  Dzielnicy XVII  –  Komisja  Praworządności  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego 

– WS-05.6131.1.140.2015.SC  Prezydent  Miasta  Krakowa  –  zawiadomienie  o  rozprawie 



administracyjnej – przyjęto do wiadomości
– BR-04.0120.29.2014 Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa – dot. Dnia Otwartego 

Magistratu – Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
– p.  Katarzyna  Frankiewicz  –  dot.  wymiany  wiaty  przystankowej  na  skrzyżowaniu

ul. Bystronia i Glinik – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
– Szkoła  Podstawowa  Nr  129  –  prośba  o  wycięcie  lip  przy  szkole  –  Komisja  Ochrony 

Środowiska 
– Mieszkańcy b. 37 os. Na Stoku – prośba o przycinkę drzew – Komisja Ochrony Środowiska 
– p. Katarzyna Frankiewicz – dot. uporządkowania terenu parku w Łuczanowicach – Komisja 

Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
– NhBP-PR-0710-13/2/15  Nowohucka  Biblioteka  Publiczna  –  dot.  utworzenia  punktu  

do głosowania na projekty w ramach budżetu obywatelskiego w bibliotece os Na Stoku 1 – 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego

– mail p. Aleksandra Woźniczka – dot. braku zjazdów dla wózków na schodach do szkoły 98 
– Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

– mail  od  p.  Antoniego  Sz.  -  w  sprawie  uporządkowania  terenu  koło  sklepu  Milla  przy
ul. Jagiełły – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

ad.4. Uchwały Zarządu
Brak

ad.5. Omówienie najbliższej VI Sesji
Zarząd  na  poprzednim  posiedzeniu  ustalił  następujący  projekt  porządku  obrad  VI  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” zwołanej na dzień 26 marca 2015r. :

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  oraz 
dobudowa oświetlenia wg wskazań Dzielnicy” w roku 2015 

4.2 powołania Pana Rafała Musiałka w skład Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy 
XVII

4.3 sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków
za rok 2014

4.4 nadania nazwy „Zaradna” ulicy dotychczas bezimiennej
4.5 uchylenia  uchwały  Rady  Dzielnicy  XVII  Nr  III/16/2015  w  sprawie  powołania 

Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
4.6 powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
4.7 wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnic 
4.8 korekty środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015
4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie

z pismem ML-02.7123.591.2014.BS 
4.10 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie

 z pismem ML-02.7123.89.2015.BS
5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty



ad.6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
• odpowiedz na pismo p. Patryka A. w sprawie naprawy nawierzchni ul. Wadowskiej
• odpowiedź na pismo Firmy ABC Colorex w sprawie budowy chodnika przy ul. Łuczanowickiej
• odpowiedź na maila w sprawie budowy chodnika przy ul. Glinik
• odpowiedź na pismo p. Lidii J. w sprawie  położenia nawierzchni asfaltowej na ul.  Za Ogrodem
• odpowiedź na pismo Wspólnoty Mieszkaniowej bl. Nr 30 os. Na Wzgórzach w sprawie remontu 

chodnika przy bloku
• pismo do Dyrektora ZIKiTu w sprawie wykonania nakładek bitumicznych na terenie Dzielnicy 

XVII
• odpowiedź na pismo p.  Piotra B. z ZIKiT i  MPO w spr. wyznaczenia przejścia dla pieszych

i „dzwonów” przy bl. Nr 5 os Na Wzgórzach przesłane do p. Piotra B.
• mail p. Aleksandry Woźniczki w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych w rej. bloków 10

i 30 os. Na Wzgórzach przesłany do ZIKiTu
• odpowiedź ze Straży Miejskiej w spr. uporządkowania działek należących do PKP w os. Wadów 

przesłana do Firmy BIZ
• odpowiedź  na  pismo  Ośrodka  Kultury  Kraków  Nowa  Huta  w  sprawie  objęcia  patronatem 

konkursu „Ogródek przed domem”

ad.7. Informacje i wolne wnioski
Brak

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1330

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 30 marca 2015r. o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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